

Clarification

On Monday, 27 May 2019, workers from the company Saba Makhlouf gathered on the Corniche of Mina demanding the United Nations Development Programme (UNDP) to pay their fees for their work in the “Rehabilitation of Mina Corniche (Phase I)” project, executed by the above-mentioned company under a contract signed with UNDP. UNDP wishes to clarify that the contract with Saba Makhlouf ended on 15 March 2019, after having been extended three times.

UNDP expresses its deep concern that the Contractor Saba Makhlouf does not pay their workers on time and that the workers have not received their complete salary from their employer upon finalization of the contract. Except for the last payment which is still under technical review by UNDP and Saba Makhlouf, UNDP has paid all installments related to the project. It is the direct responsibility of the Contractor to pay their workers on time and UNDP requests Saba Makhlouf to release the payment to their workers.

UNDP invites the media to contact UNDP for any clarification that might be required.

www.lb.undp.org

توضيح

في يوم الاثنين الواقع في 27 أيار 2019 تجمع عمال شركة سابا مخلوف على كورنيش الميناء مطالبين برنامج الأمم المتحدة الإنمائي بدفع بدل اتعابهم لقاء عملهم في مشروع إعادة تأهيل الكورنيش البحري (المرحلة الاولى) والمنفذ من قبل الشركة المذكورة أعلاه بموجب عقد مع برنامج الامم المتحدة الإنمائي. يهـم البرنامج الإيضاح أن العقد مع هذه الشركة انتهى مفعوله في تاريخ 15 آذار 2019 بعد أن مُدِّد ثلاث مرات في السابق.

إن برنامج الأمم المتحدة الإنمائي يعبر عن شديد القلق إزاء عدم دفع شركة سابا مخلوف أتعاب عمالها في الوقت المحدد وعدم تلقي العمال رواتبهم الكاملة من صاحب عملهم عند انتهاء العقد. إن برنامج الأمم المتحدة الإنمائي قد سدد كامل الأقساط المترتبة على المشروع، باستثناء القسط النهائي الذي لا يزال قيد المراجعة الفنية من قبل البرنامج وسابا مخلوف. إن دفع أتعاب العمال في الوقت المحدد إنما هي مسؤولية تقع بشكل مباشر على عاتق المقاول، ويطلب برنامج الأمم المتحدة الإنمائي من سابا مخلوف الإفراج عن الدفعات المستحقة للعمال.

للاستيضاح عند الاقتضى يدعو برنامج الأمم المتحدة الإنمائي وسائل الإعلام إلى مراجعة البرنامج

www.lb.undp.org